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رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز:

پژوهشها مسئله محور پیش برود و هدفش حل مشکل مردم باشد

دکتر بهمن نقیپور در آیین اختتامیه بیست و یکمین جشنواره پژوهشی دانشگاه گفت: باید مشکلات مردم در ارتباط با

نظام سلامت را در کنکاشها و تحقیقات و پژوهش های دانشگاه شناسایی کنیم و اساتید گرانقدر و محققین برای حل

آن راهکار اجرایی ارائه کنند.

به گزارش روابط عمومی معاونت تحقیقات و فناوری، دکتر بهمن نقی پور رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز در
آیین اختتامیه بیست و یکمین جشنواره پژوهشی دانشگاه که با حضور جمعی از نماینگان، استاندار آذربایجان
شرقی و اساتید و دانشجویان دانشگاه علوم پزشکی در سالن اجتماعات دانشکده پزشکی برگزار می شد؛ ضمن
تبریک هفته پژوهش به اساتید و دانشجویان؛ از تلاش های مضاعف پژوهشگران منتخب تقدیر و کسب

موفقیت آنان را تبریک گفت.

وی در ادامه ضمن خیرمقدم گویی به حاضرین به ویژه نمایندگان مردم تبریز اسکو و آذرشهر در مجلس شورای
اسلامی و استاندار آذربایجان شرقی، استاندار را شخصیتی دوستدار علم و همراه علم معرفی نمودند و از

حمایتهای وی از اقدامات دانشگاه تقدیر کرد.

دکتر نقی پور از همراهی نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی با محافل علمی علی الخصوص دانشگاه
علوم پزشکی تبریز تشکر نموده و تاکید کرد، برای بهبود امور مردم نیازمند پژوهش برای یافتن مشکلات و ارائه

راه حل و اقدام به جهت حل این موانع هستیم و این مهم عنایت ویژه نماینگان گرانقدر را می طلبد.

وی افزود؛ با تکیه با همین نگاه است که پژوهش در دانشگاه علوم پزشکی تبریز که سهم عمده ای در نظام
سلامت کشور دارد، جایگاه ویژه و درخور توجهی داشته است.

وی با بیان اینکه مسئولین دانشگاه تمام تلاش خود را معطوف نموده اند به اینکه محققان و پژوهشگران در
این راه موفق شوند از آنها خواست که هماهنگی بیش از پیش صورت گیرد تا در مجموعه دانشگاه پژوهش ها

و طرح ها مسئله محور پیش برود و هدفش حل مشکلی از مشکلات مردم باشد.

رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز گفت: انتظار می رود که مشکلات نظام سلامت را در کنکاش ها و تحقیقات و
پژوهشهای دانشگاه شناسایی کنیم و اساتید و محققین گرانقدر برای حل آن، راهکار اجرایی ارائه کنند.

دکتر نقی پور گفت؛ پژوهش باید به فناوری تبدیل شود در غیر این صورت این فرایند ناقص باقی خواهد ماند.
این روند در دانشگاه با توسعه مراکز رشد و تحقیقات و فناوری ها و حمایت از مجموعه های دانش بنیان در

دانشگاه فعال تر شده و شتاب یبشتری یافته است.

دکتر نقی پور گفت: پارک علم و فناوری دانشگاه علوم پزشکی تبریز سامان یافته سرعت پروژه پژوهشگاه ربع
رشیدی هم تسریع شده است و امیدواریم با تکمیل و راه اندازی این زیرساخت ها شاهد پیامدهای خوبی در

حوزه تحقیقات، فناوری و کارآفرینی دانشگاه باشیم.
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